
       Gamlebyen Rotaryklubb 
    Referat 15.05.24 

    NESTE ORGANISASJONSKART- OG KOMITEMØTER 

Tilstede: 19 medlemmer 

Vinner av vinlotteri: Bernt B 

 

Parkering i Gamlebyen 

Møtet startet med at Bernt orienterte om nye parkeringsbestemmelser i Gamlebyen, gjeldende fra 

1.mai. Gamlebyen har blitt «Rød sone». På alle kommunale parkeringsplasser inne(!) i Gamlebyen er 

parkering avgiftsbelagt alle dager inkludert søn- og helligdager i tiden 08 – 21, avgift 60 kr per time.  

Og 29.mai skal politikerne i Teknisk utvalg ta stilling til om timesatsen, som et pilotprosjekt, skal 

økes til 85 kr nå i sommermånedene fram til 30.sep – for å begrense bruken av privatbil! 

Dette får i alle fall konsekvenser for oss og klubben vår. 

 

Program ut Rotaryåret 23-24 

Programmet fram til sommerferien er nå fastsatt, og ser ut som følger: 

22.mai  Nordic Kingfish – Oppdrett på Øra 

29.mai  Eleverfaringer utveksling Skottland 

5.juni  Ukrainere i Fredrikstad 

12.juni  Ut i det blå – Presidentskifte 

19.juni  Sommermøte/Pubmøte 

26.juni  SOMMERFERIE 

 

Neste organisasjonskart – Ønske om rokeringer 

Vi er på vei inn i et nytt Rotaryår, med Markus som vår nye President. Med bakgrunn i 

organisasjonskartet Gamlebyen Rotaryklubb 2023 – 24 (se vedlegg) snakket vi litt om hvordan vi kan 

organisere oss videre.  

Vi heter ROTARY, og det betyr å rotere! Markus vil ikke legge press på den enkelte for å 

gjennomføre endringer, og ingen markerte ønske om dette på møtet.  

Men det ble gitt en åpning om å kunne melde ønsker om rokering på telefon eller mail til Bernt. 

 

- Det kan være to medlemmer som ønsker å bytte plass 

- Det kan være et individuelt ønske 

 

Må gjøres senest 2. Pinsedag.  

Det er med andre ord en kort frist! 

 

Det ble litt fokus på Områdeaktiviteter og The Tall Ships Races. I øyeblikket er status at vi bruker 

masse penger og masse energi på et meget begrenset antall medseilere. Med lange og dyre reiser til 

og fra båter, og uten at Fredrikstad er anløpshavn.  

Vi ble enige om at det er viktig at vi er involvert i prosessene rundt dette og at vi gjør vårt for å 

påvirke som best vi kan innenfor gjeldende «spilleregler».  

Nytt organisasjonskart vil bli presentert på førstkommende møte, 22.mai 

 

Komitemøter 

Møtet splittet så opp og det ble gjennomført egne komitemøter, ledet av komitelederne. 

 

 

Referat: Bernt Børresen 


